



Majitelka  
SkinDesign

Eva Scheinerová

#### Jak dlouho působí vaše společnost na trhu?

SkinDesign s.r.o. vznikla v roce 2010. Výhradním distributorem našeho největšího klenotu pro Česko a Slovensko, německé lékařské dermokosmetiky REVIDERM, jsme od roku 2014. Neustále se však posouváme a objevujeme pro naše klienty nové obzory. Vloni jsme portfolio rozšířili o dvě unikátní značky se 100% přírodní orientací – špičkovou švýcarskou pedikúru SatisFeet s technologií jablečných kmenových buněk a italskou relaxační kosmetiku Marzia Clinic, která se zcela vymyká svými masážními SPA rituály a propojením péče o pokožku s harmonizací těla, mysli i duše.

#### Jaké jsou vyhlídky pro blízkou budoucnost?

Všechny námi zastupované značky jsou zaměřeny jak na profesionální ošetření, tak i na následnou domácí péči. Díky svým přesvědčivým účinkům jsou široce využívány nejen v kosmetických a pedikúrních salónech, ale zejména v ordinacích dermatologů a podologů. Chceme rozšířit naše řady o nové spokojené profesionály a dostat tak naši kosmetiku na co nejvíce míst, kde může plnit svůj hlavní účel – pomáhat lidem ke krásné a zdravé pokožce.

#### Jaká je filozofie vašeho podnikání?

Každý člověk je pro nás jedinečný a stejně tak jeho pokožka, prostředí a životní styl. Naše partnery učíme chápat tyto věci v souvislostech a podle toho pro každého klienta hledat řešení přesně na míru jeho konkrétnímu stavu a problému. Jen tak lze dosahovat spolehlivých a dlouhotrvajících výsledků. A právě v tom tkví význam motto „Opravdová péče“, které vyzdvihuje značka REVIDERM.

#### Vaše tajemství úspěchu?

Jdeme vždy jen takovými cestami, aby v naší práci zůstala radost a přesvědčení, že poskytujeme tu nejlepší péči. Protože pocity, které si vytváříme sami v sobě, nakonec předáváme i těm, o jejichž pokožku pečujeme. A není větší radost, než vidět úsměv spokojeného klienta, jemuž jste právě pomohli vyřešit dlouhotrvající problém.

#### How long has your company been operating on the market?

The company SkinDesign was founded in 2010. Since 2014, we have been the exclusive distributor in the Czech Republic and Slovakia of our most precious jewel, the German medical dermokosmetics REVIDERM. However, we are constantly moving forward and discovering new horizons for our clients. Last year, we expanded our portfolio by adding two unique brands with a 100% natural focus: the leading Swiss pedicure SatisFeet, with apple stem cell technology; and the Italian relaxation cosmetics Marzia Clinic, which totally stands out with its massage SPA rituals and combination of skin care with the harmonization of body, mind and soul.

#### What are the prospects for development for the near future?

All the brands we represent are focused on both professional treatment and subsequent home care. Thanks to their convincing effects, they are widely used not only in beauty and pedicure salons, but especially in dermatology and podiatry clinics. We want to expand our ranks with new satisfied professionals to maximize the presence of our cosmetics at places where it can fulfill its main purpose – to help people achieve beautiful and healthy skin.

#### What is the philosophy of your business?

Every human being is unique to us, the same as their skin, environment and lifestyle. We teach our professional partners to understand these things complexly and use this foundation to look for solutions precisely tailored to each client's specific skin condition and problem. This is the only way leading to reliable and long-lasting results. It is here that the meaning of the motto "True care" emphasized by the brand REVIDERM comes from.

#### Your secret of success?

We always take only those paths that enable us to keep joy in our work along with the conviction that we provide the very best care. Because we ultimately pass on the feelings we create in ourselves to those whose skin we care for. And there is no greater joy than to see the smile of a satisfied client, who you have just helped solve a persistent problem.

#### Как долго ваша фирма на рынке?

Компания SkinDesign была создана в 2010 году. С 2014 года мы являемся эксклюзивным дистрибьютором в Чешской Республике и Словакии нашей самой большой драгоценности – немецкой дермокосметики REVIDERM. Мы постоянно развиваемся и открываем нашим клиентам новые горизонты. В прошлом году мы расширили своё портфолио двумя уникальными брендами, ориентированными на 100 % натуральность, – топовыми швейцарскими продуктами для ног SatisFeet со стволовыми клетками яблока и итальянской расслабляющей косметикой Marzia Clinic, которая отличается своими массажными спа-ритуалами и связывает уход за кожей с гармонизацией тела, ума и души.

#### Ваши планы на будущее?

Все представленные нами бренды ориентированы как на профессиональные процедуры, так и на последующий домашний уход. Благодаря своей эффективности, наши косметические средства широко используются не только в педикюрных салонах и косметологических центрах, но и в кабинетах дерматологов и подологов. Мы хотим пополнить сеть наших партнёров новыми профессионалами и таким образом начать поставлять нашу косметику в ещё большее количество мест.

#### В чём заключается философия вашего бизнеса?

Каждый человек уникален, как и его кожа, окружающая среда и образ жизни. Мы учим наших партнёров понимать взаимосвязанность этих факторов и, соответственно, находить решения исходя из конкретных условий и проблем каждого отдельно взятого клиента. Только таким образом можно добиться надёжных и долговременных результатов. Именно в этом и заключается смысл девиза „Истинная забота“, которому следует бренд REVIDERM.

#### Ваш секрет успеха?

Мы всегда выбираем путь, при котором наша работа приносит радость и убеждённости в том, что мы предоставляем лучший сервис. Потому что чувства, которые мы создаём в себе, мы в конечном итоге передаём тем, чья кожа нам небезразлична. И нет большей радости, чем видеть улыбку довольного клиента, которому вы только что помогли решить давнюю проблему.



SKIN  
DESIGN  
www.skindesign.cz

Kukulova 24, Praha 6 – Břevnov  
Tel.: +420 605 227 547  
kosmetika@skindesign.cz